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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hová tűnt a kiskörei footgolf pályára szánt százmillió 
forint?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  Heves  megyei  Kiskörén  több  mint  százmillió  forintnyi  közpénz  felhasználásával  családi
kerékpárkölcsönző és  footgolf  pálya  létesül  a  Zöld Város  Program keretében.  Az összeget  már
három éve elutalták ugyan az önkormányzatnak,  de a  fejlesztés a mai  napig sem készült  el.  A
helyiek  szerint  néhány  négyzetméternyi  térkő,  egy  nagy  konténer  és  néhány  pad jelzi,  hogy  a
helyszínre beruházást terveztek, de a százmilliós ráfordításnak nyoma sincs. Tekintettel arra, hogy a
zöldfelület adott  és a golfpálya elkészítéséhez hosszadalmas munkálatokra sincs szükség, joggal
tételezhetnénk fel, hogy a komplexum hamarosan megnyitja kapuit. A beruházás jelenlegi állapota
szerint azonban mégsem látszik, hogy mikor lehet játszani ezen a pályán. 

A szerződés szerint mégis elköltöttek már például 45 millió forintot parképítésre, 15 millió forintot
a  pálya  előkészítésére,  11  millió  forintot  térkövezésre  és  a  kerékpárkölcsönzőt  szimbolizáló
konténerre, valamint 5 millió forintot a padok felállítására és a világítás üzemeltetésére. De még
ezen felül is bőven maradt pénz az egyéb tervek elkészítésére, a projektmenedzsmentre, valamint a
projekt nyilvánosság elé tárására.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

1. Mikor kellett volna elkészülnie a szerződés szerint a kiskörei családi kerékpárkölcsönző és
footgolf pálya létesítését célzó beruházásnak?

2. Hogyan ellenőrzi a minisztérium a pályázati források felhasználásának törvényességét?



 
3.  Milyen  következményei  lesznek  a  fejlesztésre  szánt  százmillió  forintnyi  közpénz
eltűnésének?  

Várom válaszát.
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